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Protokół nr 16/2019 z XVI sesji Rady Miasta Świnoujście, 

która odbyła się w dniu 29 sierpnia 2019 roku 

od godz. 800 do godz. 1554. 
 

Na sesji obecni byli: 

1. Radni według listy obecności. 

2. Pani Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Pan Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta, 

4. Pani Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

5. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów Urzędu Miasta,  

6. Pan Mieczysław Jurek – NSZZ Solidarność. 

 

Ad. pkt 1 –Sprawy regulaminowe. 

 

Obrady XVI Sesji Rady Miasta w dniu 29 sierpnia2019 roku o godzinie 800 po stwierdzeniu kworum 

otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska. 

 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

Za głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych nie było, 1 radny wstrzymał się od głosu. Porządek 

obrad został przyjęty. 

 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu z XV sesji Rady Miasta 

Za głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Protokół został przyjęty. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr1 do protokołu.  

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Informacja Przewodniczącej Rady o ważnych sprawach, dotyczących rady  

i radnych w okresie międzysesyjnym.  

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska – w punkcie tym poinformowała między  

innymi o: 

 prośbie Przewodniczącego NSZZ Solidarność Pana Mieczysława Jurka o zabranie głosu na sesji. 

Dodała, iż Pan Jurek jest w drodze i zgodnie z jego prośbą udzieli mu głosu, kiedy się pojawi, 

 spotkaniu z Przewodniczącym gminy Heringsdorf Joachimem Saupe oraz przedstawicielem 

radnych panem Sebastianem Antczakiem,  

 spotkaniu z przedstawicielami Gminy Międzyzdroje się spotkałam, z Panem Janem Węglorzem, 

 piśmie od Ministra Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej, Pana Marka Gróbarczyka 

w sprawie zaopiniowania w zakresie właściwości projektowanej zmiany granicy portu morskiego 

w Świnoujściu od strony lądu (w tej sprawie wystosowane zostało pismo do Pana Prezydenta, aby 

przeanalizował dokumenty i przygotował stosowną uchwałę), 

 informacji odnośnie, trwających konsultacji w zakresie uchwały krajobrazowej, 

 wybranym nowym Zarządzie Osiedla Karsibór, Przewodniczącym został Pan Tomasz Olechwir, 

 rozpoczęciu roku szkolnego, w Świnoujściu odbędą się wojewódzkie obchody rozpoczęcia roku 

szkolnego, radni zostali zaproszeni w imieniu Pana Prezydenta i Pana Wojewody. 

 

Ad. pkt 3 – Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym. 

Informacje o pracy między sesjami Rady przedstawili Zastępcy Prezydenta Miasta  

– Pani Barbara Michalska oraz Pan Paweł Sujka.  
Kolejno: 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poinformowała, że udzieli głosu  

Przewodniczącemu NSZZ Solidarność Regionu Zachodniopomorskiego Panu Mieczysławowi 

Jurkowi.  
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Radni Marek Niewiarowski i Dorota Mikulska zgłosili chęć zabrania głosu w kwestii formalnej. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poinformowała, że udzieli głosu w kwestii 

formalnej po wypowiedzi Pana Przewodniczącego NSZZ Solidarność. 

 

Dyskusja pomiędzy Przewodniczącą Rady Miasta i radnym Markiem Niewiarowskim dotycząca 

udzielenia głosu w kwestii zgłoszenia wniosków formalnych.  

 

Przewodniczący NSZZ Solidarność Mieczysław Jurek zabrał głos na temat wydarzeń związanych  

z pracownikiem PEC. Odniósł się między innymi do wypowiedzi Prezydenta Miasta na sesji  

w czerwcu 2019 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska udzieliła głosu w kwestii wniosków formalnych.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Marek Niewiarowski poprosił o odnotowanie w protokole,  

że Przewodnicząca Rady Miasta naruszyła zapisy Statutu Miasta nie udzielając radnemu głosu  

w kwestii złożenia wniosku formalnego. Zwrócił także uwagę, że sprawę rozstrzyga sąd, a Rada 

Miasta nie jest miejscem do rozstrzygania sporów pracowniczych. Dodał, że udzielając głosu jednej 

stronie, nie dano szansy wypowiedzenia się przedstawicielowi PEC. Złożył wniosek, aby odczytać 

pisma, które wpłynęły na ręce Przewodniczącej Rady od Rady Pracowniczej, Prezydenta Miasta 

i Związku Zawodowego Solidarność 80. 

 

Radna Dorota Mikulska zwróciła uwagę, że w związku z § 42 pkt 4 Statutu Gminy Miasto 

Świnoujście: „Do udziału w sesji przewodniczący może zaprosić także przedstawicieli innych 

podmiotów, których dotyczą sprawy będące przedmiotem obrad. Mogą oni za zgodą 

przewodniczącego zabierać głos w sprawach ich dotyczących”, wobec tego którego punktu obrad 

dotyczyło wystąpienie Przewodniczącego NSZZ Solidarność. Poprosiła o odpowiedź Przewodniczącą 

Rady, ponieważ po usłyszeniu odpowiedzi będzie chciała kontynuować.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poprosiła o zakończenie wypowiedzi, ponieważ 

są kolejne pytania, wnioski oraz chce zabrać głos Pani Zastępca Prezydenta.  

 

Radna Dorota Mikulska kontynuując zapytała między innymi, jakie zmiany, jakie okoliczności 

zaszły od 21 sierpnia do dzisiaj, bo 21 sierpnia Przewodnicząca Rady udzieliła odpowiedzi 

wyjaśniającej z jakich powodów niezasadne jest udzielenie głosu którejkolwiek ze stron w tej sprawie, 

ponieważ Rada Miasta nie jest polem do rozstrzygania takich spraw. Wobec tego, czy od dzisiaj 

wszyscy mieszkańcy Miasta Świnoujście, wszystkie organizacje, nie tylko nasze lokalne, będą miały 

możliwość na forum Rady, na sesji, zamiast składać skargi, wnioski, petycje do odpowiedniej Komisji 

Rady Miasta, wygłaszać swoje ad vocem na forum Rady Miasta.  

 

Radny Jan Borowski zaproponował między innymi, aby sprawą dotyczącą PEC zajęła się Komisja 

Rewizyjna.  

 

Radna Joanna Agatowska zwróciła między innymi uwagę, że sprawa pisma Przewodniczącego 

Mieczysława Jurka, które wpłynęło na ręce Pani Przewodniczącej, była przedmiotem kilkukrotnej 

dyskusji na spotkaniach Prezydium i Przewodniczących Klubów Radnych. Złożyła wniosek  

o przejście do dalszego procedowania sesji.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Marek Niewiarowski zabrał głos między innymi na temat 

spotkań Prezydium i Przewodniczących Klubów Radnych oraz ustaleń, jakie tam zapadały. Podkreślił, 

że forum rady nie jest od rozstrzygania sporów pracowniczych. 
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Radna Dorota Mikulska poprosiła o udzielenie odpowiedzi na pytanie z jakim zwróciła się 

wcześniej do Przewodniczącej Rady. Podkreśliła, że może mecenas zabierze głos, dyskusja dotyczy 

porządku pracy Rady. 

 

Przewodniczącą Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poinformowała, że zaraz zabierze głos, natomiast 

teraz udzieliła głosu w kwestii wniosku formalnego radnemu Borowskiemu.  

 

Radna Dorota Mikulska ponownie zwróciła się o udzielenie odpowiedzi. 

 

Przewodniczącą Rady Miasta Elżbieta Jabłońska udzieliła głosu kolejnemu zgłaszającemu się 

radnemu. 

 

Radny Jan Borowski podkreślił, że Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej jak również struktury 

partyjne w mieście udzieliły poparcia takiej decyzji, jaką podjęła Przewodnicząca Rady dopuszczając 

do głosu przedstawiciela Związków Zawodowych. Zaproponował także, aby przejść do kolejnego 

punktu porządku obrad, bo uważa dyskusję za wyczerpaną.   

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska powiedziała między innymi: 

- o pismach jakie wpłynęły w tej sprawie (cała korespondencja została przekazana radnym);   

- o spotkaniach szefów klubów radnych Rady Miasta (na którym ustalono, że Rada Miasta nie chce 

wchodzić w konflikt międzyzakładowy i nie łamy rady są od tego). Poinformowała, że podjęła 

właśnie taką decyzję, aby była możliwość wypowiedzi strony społecznej, bo dotyczy to również 

mieszkańca naszego miasta. A nie tak dawno, też na tej sali, byli Związkowcy z różnych Związków 

Zawodowych, kiedy sprawa dotyczyła mieszkańców Świnoujścia, którzy są zatrudnieni w stoczni, 

dlatego na tej podstawie uznała, że zabranie takiego głosu jest rzeczą ważną. Poprosiła 

Wiceprzewodniczącego Marka Niewiarowskiego o przypomnienie swojego wniosku i przystąpienie 

do głosowania.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Marek Niewiarowski powtórzył wniosek złożony wcześniej, 

aby odczytać pisma, jakie wpływały w tej sprawie.  

 

Kolejno Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska w sprawie wniosku udzieliła również 

głosu radnej Joannie Agatowskiej.  

 

Radna Joanna Agatowska między innymi przypomniała, że było kilka wniosków i należy głosować 

ten najdalej idący, jako pierwszy.    

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad wnioskiem 

Wiceprzewodniczącego Rady Marka Niewiarowskiego. 

Za głosowało 9 radnych, 4 głosy były przeciwne, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Kolejno poprosiła radną Joannę Agatowską o przypomnienie swojego wniosku. 

Radna Joanna Agatowska poinformowała, że jej wniosek dotyczył przejścia do procedowania 

dalszych punktów porządku obrad.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad wnioskiem radnej 

Joanny Agatowskiej dot. przejścia do procedowania kolejnych punktów porządku obrad sesji. 

Za głosowało 7 radnych, 4 głosy były przeciwne, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Radna Dorota Mikulska przypomniała, że nie otrzymała od Przewodniczącej odpowiedzi na swoje 

pytania. Podkreśliła, że w takim razie zapytania takie złoży na piśmie, a teraz oczekuje, że rozpocznie 

się debata nad kolejnymi punktami porządku obrad.  
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Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poinformowała, że oczywiście radna ma prawo 

złożyć takie zapytania na piśmie. Udzieliła głosu Wiceprzewodniczącemu Jackowi Jurkiewiczowi.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jacek Jurkiewicz zabrał głos między innymi na temat spotkań 

Przewodniczących Klubów Radnych i dzisiejszej decyzji na temat udzielenia głosu przedstawicielowi 

Związków Zawodowych.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poruszyła kwestię spotkań Prezydium Rady  

i udzieliła głosu radnemu Stanisławowi Bartkowiakowi.   

 

Radny Stanisław Bartkowiak poprosił o zarządzenie 5 minut przerwy i spotkanie Prezydium Rady 

w celu ustalenia stanowiska co do dalszego sposobu prowadzenia sesji.   

 

Przewodnicząca Rady Miasta na wniosek Radnego Stanisława Bartkowiaka zarządziła  

5 minut przerwy i poprosiła, aby spotkało się w tym czasie Prezydium i ustaliło stanowisko  

co do dalszego sposobu prowadzenia sesji. 

Po przerwie wznowiła obrady.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poinformował, że ustalono, iż sprawy dotyczące 

odczytania pism i inne zagadnienia związane z PEC przechodzą do punktu wolne wnioski.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska zwróciła uwagę, że w tej chwili nie ma szans na 

wypowiedź Prezes Spółki, która tak naprawdę jest stroną tego postępowania. Prezydent Miasta 

również stoi na stanowisku, że jest to sprawa pracownicza i należy ją pozostawić do rozstrzygnięcia 

przez sąd. Zwróciła uwagę, że jest także stanowisko drugich Związków Zawodowych, które tutaj nie 

zostały zaproszone.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska przypomniała, że w wolnych wnioskach ma 

zostać odczytana korespondencja w tej sprawie.   

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska zwróciła uwagę, że nie ma możliwości zabrania 

głosu w wolnych wnioskach.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska podkreśliła, że Pani Prezydent będzie mogła 

odnieść się do tego w punkcie wolne wnioski.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska poinformowała o atmosferze wśród pracowników 

PEC.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poprosiła o zakończenie dyskusji w tej sprawie.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska podkreśliła, że takie jednostronne stanowisko jest 

krzywdzące wobec Spółki i jej Prezesa. Sprawa nieprawidłowości w spółce była badana i wyniki są 

jednoznaczne. Prezydent Miasta skomentował, że w związku ustaleniami zostaną wyciągnięte wnioski 

wobec pracowników, którzy przyczynili się do tej sytuacji. Po rozmowie z panią Prezes 

poinformował, że kwalifikuje się to pod dyscyplinarne zwolnienie, jednak Pani Prezes podeszła  

do sprawy w taki bardziej łagodny sposób i  zastosowała trzymiesięczne wypowiedzenie bez prawa 

świadczenia pracy, ale z prawem do wynagrodzenia. W związku z tym, że Prezydent Miasta jest 

nieobecny na sesji w jego imieniu przeprasza Związki Zawodowe za tą pomyłkę. Dodała jednak,  

że wszystko, co zostało wypowiedziane opierało się na faktach i dokumentach.   

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska udzieliła głosu radnemu Sławomirowi 

Nowickiemu.  
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Radny Sławomir Nowicki powiedział między innymi, że Przewodnicząca Rady dzisiejszą decyzją 

rozbudziła dyskusję.   

 

Przewodnicząca Rady Miasta po wyczerpaniu dyskusji przeszła do kolejnego punktu porządku 

obrad.  

 

Ad. pkt 4 – Składanie interpelacji i zapytań radnych zgodnie z ustawą. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska przedstawiła informację dotyczącą ilości 

złożonych interpelacji i zapytań. 

 

Ad. pkt 5 – Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 

Świnoujście na rok 2019. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie 

było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 3 członków komisji, głosów 

przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 4 członków komisji, głosów przeciwnych 

nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan Borowski przedstawił pozytywną opinię  

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 2 członków komisji, głosów przeciwnych nie 

było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2019wraz  

z autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach 

wstrzymujących się. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVI/125/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. o zmianie uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2019stanowi załącznik nr 3 

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 4do protokołu.  

 

Ad. pkt 6 – Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2019 – 2028. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały wraz z autopoprawką: za opinią pozytywną głosowało6 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką: za opinią pozytywną głosowało  

4 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 
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Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, głosów przeciwnych 

nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Morskiej Jan Borowski przedstawił pozytywną opinię do 

projektu uchwały wraz z autopoprawką: za opinią pozytywną głosowało 2 członków komisji, głosów 

przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Dyskusja.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto 

Świnoujście na lata 2019-2028 wraz z autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały głosowało 12radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach 

wstrzymujących się. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVI/126/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. o zmianie uchwały  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2019-

2028stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła przerwę w obradach sesji.  

Po przerwie wznowiła obrady. 

 

Ad. pkt 7 – Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miasto 

Świnoujście. 
 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta. 

 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych nie 

było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła przerwę od godz. 1230do godz. 1330,po 

przerwie wznowiła obrady.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miasto Świnoujście wraz z autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały głosowało14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVI/127/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie emisji 

obligacji komunalnych Gminy Miasto Świnoujście stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad. pkt 8 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na 

dofinansowanie zadania pn. „Renowacja dachu oraz ściany szczytowej budynku parafialnego 

kościoła pw. NMP Gwiazdy Morza”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 
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Dyskusja, w trakcie której wypracowane autopoprawkę do uzasadnienia.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej na dofinansowanie zadania pn. 

„Renowacja dachu oraz ściany szczytowej budynku parafialnego kościoła pw. NMP Gwiazdy Morza” 

wraz z autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały głosowało13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVI/128/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. zmieniająca uchwałę 

w sprawie przyznania dotacji celowej na dofinansowanie zadania pn. Renowacja dachu oraz ściany 

szczytowej budynku parafialnego kościoła pw. NMP Gwiazdy Morza” stanowi załącznik nr 9 

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad. pkt 9 – Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę okresu obowiązywania 

umowy dzierżawy. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zmianę okresu obowiązywania umowy dzierżawy: 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVI/129/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zmianę okresu obowiązywania umowy dzierżawy stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad. pkt 10 – Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji  

dla niepublicznego przedszkola w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu 

zadań oświatowych. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznego przedszkola w wysokości 

wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących sięnie było.  

Uchwała została podjęta.  
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Uchwała Nr XVI/130/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznego przedszkola w wysokości wyższej niż określona  

w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych stanowi załącznik nr 13do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad. pkt 11 – Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Miasta Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki na terenie Miasta Świnoujście: 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVI/131/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. o zmianie uchwały  

w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie 

Miasta Świnoujście stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad. pkt 12 – Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej  

pn. „Program szczepień ochronnych przeciw grypie dla mieszkańców Świnoujścia”. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. 

Pytań i uwag nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program szczepień ochronnych przeciw 

grypie dla mieszkańców Świnoujścia”: 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

Uchwała Nr XVI/132/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie przyjęcia 

programu polityki zdrowotnej pn. „Program szczepień ochronnych przeciw grypie dla mieszkańców 

Świnoujścia” stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Ad. pkt 13 – Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach szkół  

i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych. 
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Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli praktycznej 

nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych: 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVI/133/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli praktycznej nauki zawodu  

we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych stanowi załącznik nr 19 

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad. pkt 14 –Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami 

obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli  

i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 

młodsze: 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVI/134/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i innych placówek 

przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Ad. pkt 15 – Podjęcie uchwały w sprawie nadania Przedszkolu Miejskiemu nr 9 w Świnoujściu 

imienia „FANTAZJA”. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie nadania Przedszkolu Miejskiemu nr 9 w Świnoujściu imienia „FANTAZJA”: 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała została podjęta.  
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Uchwała Nr XVI/135/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie nadania 

Przedszkolu Miejskiemu nr 9 w Świnoujściu imienia „FANTAZJA” stanowi załącznik nr 23 

do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 24 do protokołu.   

 

Ad. pkt 16 – Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 9  

w Świnoujściu od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 9 w Świnoujściu od obowiązku realizacji 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych: 

Za podjęciem uchwały głosowało15radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVI/136/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie 

zwolnienia dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 9 w Świnoujściu od obowiązku realizacji 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 26 do protokołu.   

 

Ad. pkt 17 – Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 10 

„Kolorowy Świat” w  Świnoujściu od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 10 „Kolorowy Świat” w  Świnoujściu  

od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych  

i opiekuńczych: 

Za podjęciem uchwały głosowało14radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVI/137/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie 

zwolnienia dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 10 „Kolorowy Świat” w  Świnoujściu od obowiązku 

realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 28 do protokołu.   

 

Ad. pkt 18 – Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 11  

z Oddziałami Integracyjnymi „Tęcza” w Świnoujściu od obowiązku realizacji tygodniowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 
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Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi „Tęcza” 

w Świnoujściu od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych: 

Za podjęciem uchwały głosowało15radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVI/138/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie 

zwolnienia dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi „Tęcza”  

w Świnoujściu od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 30 do protokołu.   

 

Ad. pkt 19–Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i częściowych zwolnień  

z opłat za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Świnoujściu. 

 

Radny Wiesław Góreczny w imieniu wnioskodawców przedstawił genezę tworzenia projektu 

uchwały. Przypomniał, że podobny projekt uchwały był już wcześniej dyskutowany, ale do tej pory 

nie podjęto decyzji o dofinansowaniu żłobków publicznych. Wobec tego, że podjęcie tej uchwały 

wiązałoby się ze wskazaniem środków w budżecie na ten cel, za zgodą wnioskodawców wycofał  

z porządku obrad ten projekt uchwały. Jednocześnie zaznaczył, że w tym temacie radni zwrócą się do 

Prezydenta Miasta z uchwałą intencyjną.  

 

Radny Jan Borowski powiedział między innymi, że należy dążyć do tego, aby płatność w żłobku 

publicznym i niepublicznym była na podobnym poziomie.  

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i częściowych zwolnień z opłat za pobyt dziecka 

w Żłobku Miejskim w Świnoujściu stanowi załącznik nr 31 do protokołu.   

 

Ad. pkt 20 –Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów 

zgłoszonych na ławników. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Biura Nadzoru Prawnego i Koordynacji Zamówień 

Publicznych. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poinformowała, że Prezes Sądu Rejonowego  

w Świnoujściu zgłosiła do zespołu Pana Andrzeja Ambroża z III Wydziału Rodzinnego i Nieletnich. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Marek Niewiarowski w imieniu Klubu Radnych „Wybieram 

Świnoujście” zaproponował kandydaturę radnego Leona Ryszarda Kowalskiego. 

Radny Jan Borowski w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej zgłosił kandydaturę radnego 

Wiesława Górecznego. 

Radny Wiesław Góreczny zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Mrozka. 

Radna Joanna Agatowska zgłosiła akces do pracy w zespole. 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do składu zespołu.   

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów zgłoszonych na ławników: 
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVI/139/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie powołania 

zespołu opiniującego kandydatów zgłoszonych na ławników stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 33 do protokołu.   

 

Ad. pkt 21 –Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Biura Nadzoru Prawnego i Koordynacji Zamówień 

Publicznych. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników: 

Za podjęciem uchwały głosowało13radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

Uchwała Nr XVI/140/2019 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie 

zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 35 do protokołu.   

 

Ad. pkt 22 – Wolne wnioski w sprawach związanych z wykonywaniem funkcji radnego. 

 

Wolne wnioski stanowią załącznik nr 36 do protokołu. 

 

Ad. pkt 23– Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zamknęła 

obrady XVI sesji Rady Miasta w dniu 29 sierpnia 2019 r. o godzinie 1554. 

Lista głosowań imiennych stanowi załącznik nr 37 do protokołu oraz nagranie z przebiegu sesji  

w formacie mp3 stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

Elżbieta Jabłońska 
 

 

Sporządziła:  

Lizabetta Zasadzińska-Reich 


